
Miestne zastupitel'stvo Mestskej iasti Bratislava - Lamai

Zr{pisnica
zo zasadnutia Miestneho zastupitel'sfva

Mestskej iasti Bratislava - Lamai
10.02.2011

Prftomni: Ing. Peter Sramko - starosta, Vlasta Stankov6 - MK. Anna Markov6. Ing. Daniel
Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Marta JanySkov6, MVDI.
Pavol Cech, .IUDr. Peter Grorn. Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, PaedDr., Mgr, Renfta Ocilkov6
ZaMIJz Mgr. Gabriela Sedovd - prednostka, Ing. Vlastislava Rychtdrikov6, Bc. Anna Mr6zov6, Mgr.
M6ria Starkovd, Jana Klasova
Prizvani hostia: JUDr. .Iirlia OndriSovd - mestsk6 poslankyia. .lUDr. Stanko velitel' Mestskei
policie Bratislava - Dirbravka, nadporudik pdn Ianzo - zdstupca Statnej policie a okrskdr p6n MojZiS

Ndvrh programu :

t .
2 .
J .

4 .
5 .
6 .

1 .
B .
9 .
r 0 .
I  l .
12.
1 a
l J .

t 4 .
t 5 .
1 6 .
1 1 .

Otvorenie, vol'ba n6vrhovej komisie, overovatel'ov ziipisnice a zapisovatel'ky
Schvf lenie programu
Situadn6 sprdvy mestske-i polfcie za mesiace okt6ber, november a december 2010
Sprdva o dirurost i  korrtrolc ira za rok 2010
Vol 'ba dlenov (neposlancov) komisi i  pr i  MZ
Niivrh Odmeriovacieho poriadku upravujficeho odrneriovanie ztistr"rpcu starostu. poslancov MZ a
obdanov - odbornfkov p6sobiacich v odbornych kornisi6ch MZ
Ndvrh na urdenie platu starostu mestskej dasti l lratislava - Latnad
Spr6va o plnenf uzneseni MZ splatnych k 3.2.201 I
N6vrh na vst[rpenie do Region6lnelto zdruZenia rnestskych dasti hlavn6ho mesta SR Bratislavy
Stanovisko k ndvrhu dodatku Stat[r tu hlavndho mesta SR Brat is lavy
Pl6n dinnost i  miestneho kontrol6ra na L polrok 201 I
Nrivrh rdrncoviho pldnLr dinnost i  MR aMZ na I  .  polrok 201 I
Spr6va o preberani agendy starostu a prednostu
Vyhodnotenie plnenia fr loh akdn6ho pl6nLr za obdobie rokov 2007 - 2010
Prior i ty volebndho programu pre roky 2011 -2014

Niivrh na zr.nenu organizadncj Struktirry Miestnelro irradLr Bratislava - Latttad
lnfonl6cia o uzatvorenych zniluv6ch v prechodnom obdobf bezprostredne nasledujircom po n6stupe
Ing. Petra Srarnka do lirnkcie starostu Mcstskej dasti Bratislava - Lamad, trevyhnutnych preto, aby
neprichiidzalo k ohrozeniu Zivota. zdravia a ku Skod6rn na rnajetku. pripade nazabezpedenie plnenia
predrnetu zmlitv do ttkondenia verejnych stI'aLi

18. Informiicia o poskytovani opatrovatel'ske.i sluZby za 4Q 2010
19. Infbrm6cia o akci6ch plhnovanych Kornisior,r  prc kul tr i ru,  vol 'ny das a revi tal iz6ciu ihr isk na tnesiace

janLrAr -  rnarec 201 I
20. Informacia o Zarad'ovacej krrihc krizov6ho Stirbu a odbornych.jcdnotiek CIO MC Bratislava - Lamac

21.  R6zne
22. lnterpel6cie poslancov
23. Ziver
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K bodu I - Otvorenie, vol'ba nfvrhovej komisie, overovatel'ov zfpisnice a zapisovatel'ky
P6n starosta Ing. Peter Sramko otvoril zasadnutie MZ a privital pritomnlfch poslancov M7, ahostf .
Predstavil novir prednostu MU Mi Bratislava - Lamad Mgr. Gabrielu Sedovu
Do nfvrhovej komisie p{n starosta navrhol: Annu Markovri a Ing. Daniela Valentovida CSc.
Za overovatel'ov navrhol: Ing. Gabrielu Bizoiovu a MVDr. Pavla Cecha
Za zapisovatel'ky navrhol: Mgr. M6riu Starkovf a .Janu Klasovri
O predloZenom n6vrhu dal pdn starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiov6, Mgr. Mdria Imrichovf,
Mgr. Marta.lanySkov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr, Rcndta Ocilkovd
Pro t i : 0
ZrJrLal sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 2 - Schvilenie programu
JUDr. Pctcr Grom sa informoval, di mali overovatclia ncjakc pripomicnky kr"r zirpisnici
z predch6dzaiirceho MZ. Mgr. M6ria Imrichov6 a Mgr. Marta JanySkov6 uviedli, Lekztryisnici nemali
pripomicnky.
Starosta infbrmoval k n6vrhu programu MZ:
- k bodu 3 - Situainf sprfva mestskej policie - mestski policajti sa ospravedlnili, pridu na

zasadnutie MZ neskOr z ddvodu d6leZit6ho rokovania
- k bodu 15 - Priority volebndho programu pre roky 2011 -2014 - st'ahuje sa zrokovania na

z6klaclc pripomienok z klubov, tento bod sa predloZi na d'alSie MZ
- k bodu 16 - Nfvrh na zmenu organizainej Struktriry Miestneho riradu Bratislava - Lamai -

navrhuje tento bod presunrit' len medzi infbrmadne materidly. Ak budf mat' poslanci k tomutcr
bodu pripomienky, je moZne ich vyjadrit' v r6mci bodu Inform6cie, inak bude predmetonr
rokovania d'alSieho zastupitel'stva.

P. starostar d'alcj informoval, Le zastupcovia St6tnej policie, p. JanLo a p. MojZiS, poZiadali, aby sa
mohli predstavit' nov6mu zastupitefstvu. Navrhol, aby im bolo udelene slovo spolu s mestskymi
policajtmi.
K n6vrhLr programu:
- Mgr.M6ria Imrichov6 infbrmovala,Le dtxa n6vrh na doplnenie bodu l8a) Inform6cia opoite

zapisanych deti za bod l8) Informdcia o poskytovani opatrovatel'skcj sluZby. Ako d6vod uvicdla.
Le ziryis deti sa konal aLpo zasadnuti MR a preto nemohla byt t6to infbrm6cia predloZena sk6r.

- Ing. Gabriela Bizofiovd doplnila do programu MZ tento bod - Z'imer na prcn{jom pozcmku

areflu Skoly Mi Bratislava Lamai. Starosta navrhol, aby bol tento bod predloZeny namiesto
stiahnLrt6ho bodu d. 15.

Starosta uviedol, Le sa bude ojednotliqfch doplnkov hlasovat'osobitne apotom za cely progranr

spolu.
O predloZcnom n6vrhu dal p6n starosta hlasovat'.
Nivrh na doplnenie bodu 18a) Inform{cia o poite zapisanych deti do prvdho roinika.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,

Mgr. Marta.lanySkov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PacdDr.,

Mgr. Rcnfta Ocilkov6
Pro t i : 0
ZrJri,al sa: 0
Nehlasovnl: 0



Nrivrh na novy bod 15) Zimer na preniijom pozemku are{lu Skoly Mi Bratislava Lamai
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Ama Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Pctcr Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Paedl)r.,
Mgr, Ren6ta Ocilkov6
Pro t i : 0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval :0
P6n starosta dal o programe ako celku s predloZenymi n6vrhmi hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markovir, Ing. Danicl Valcntovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. Maria Imrichovii,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Itenirta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 3 - Situain6 sprfvy mestskej policie za mesiace okt6ber, november a december 2010
Starosta privital p. Stanka.
Za mestskti policiu vystripil p. Stanko a zablahoLelal poslancom k zvoleniu. Predstavil vcrejnosti
svojho kolegu. Na rivod obozn6mil MZ s tym, Le v sfdasnom obdobi pride k vyfmene obidvoch
okrsk6rov v Lamadi. Ozn6mil, Le ich osobne predstavi na najbliZ5om zasadnuti MZ. Ozrcjmil situadnir
sprfvu za mesiac okt6ber, november a december 2010.
Rozprava k bodu:
- Ing.Valentovid pod'akoval za dlhodobir spolupr6cu spoliciorr azato, Le osobne dohliadaiti na

prechod pre chodcov na Vrandovidovej ulici.
- Ing. Olek56k reagoval: ,,chcel by som sa opytat' na d6vod vfmeny okrsk6rov. Je mi l'Lito

polica.ftov, do stoja pri prechode na Vrandovidovej ulici. P6n Ing. Sramko tvrdil, Ze v rannej Spidke
to budu rie5it' 5t6tni policajti. Ako mestsk;i poslanec za mcstsk[r dast' Lamad ste n.rali p6n Ing.
Sramko dost' prileZitostf, aby ste preuk6zali VaSe manaZdrske schopnosti. Naimii z pracovneho
hl'adiska nie je to ddstojne a adekv6tne".

- Mgr. In'rrichovd sa informovala ohfadne pokirt: ,,V materidlc situadncj sprdvy vidim nulu. Preco
v5etky pokuty idf hlavnemu mestu SR Bratislavy a nie Mestskej dasti Bratislava Lamad?".

- MVDr. Cech: ,,v zastupitel'stve som navrhoval, respektive poprosil, aby policajti stdli na te'.jto
ceste. Ja som vefmi rad. Le stoja prislu5nici mestskej policie na prechodoch pre chodcov. Akur6t,
keby ste ich mohli poprosit', aby na hlavnych t'ahoch boli ukazovatele rychlosti. Dalej, do sa tyka
diernych skl6dok, je to vecny probl6m. Navrhujem, aby VaSi polica.lti nav5tevovali tieto sklddky
a aby sa robil priebeZny monitoring o tychto skl6dkach."

- MVDr. Cech d'alej poZiadal policajtov, aby st6li na mieste, kde deti prechddzajr"i na autobusovir
zastdvku (smer do mesta), teda niZ5ie - pod prechodom, kedZe cez prechod neprech6dzaLiadne
diefa, lebo prechodje nad autobusovou zast6vkou.

- PaedDr. Mgr. Ocilkov6 pod'akovala azhrovei ocenila, Ze mestski policajti stoja pri prechode pre
chodcov pri Skole.

- Starosta odovzdal slovo z6stupcovi starostu JUDr. Gromovi, aby mohol reagovaf na Ing.
Olek56ka.

- Starosta bol vyzvan!, aby rcagoval na lng. Olek5irka.
Reakcia starostu:
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- ,,N6dclnfk prisl'irbil vo svojich moZnostiach to, aby sa spravila nejak6 prevcncia na cest6ch. Okrskdri
stoja pri prechodoch pre chodcov v Lamadi od 07.15 hod do 08.00 hod. PoZiadal som ich, ak rdu cez
prechod prc chodcov mal6 deti, aby ich osobne previedli cezl<riLovatku. I'}okial'vodidi vedia, i.etam
stoja polica.iti dSvajri si viidSf pozof'.
- Ing. Olek36k uviedol, Le; ,,2a Styri roky nid nebolo spraven6, akym sp6sob ste presadzovali z6ujmy
v Lamadi?.le mi vefmi ffto Ze ste nechodili na Miestne zastupitel'stva aani p6n prim6tor,Lc si nikdy
nenaSiel das, aby pri5iel naMZ, nakol'ko bol vZdy pozvany".

.lUDr. Grom vr6til starostovi Ing. Petrovi Sramkovi slovo.

Starosta vyzval mestskir policiu, aby sa k pripomienkam poslancov vyjadrili.
l.) Predo vymena okrsk6rov - ,jedna okrsk6rka odchildza z d6vodu vypovede zo strany

zamcstnanca a namiesto druh6ho, chcem dat' aktivncj5ich okrskdrov. Vyplyva to z toho, aby
sm e irdinnej Sie ved eli zabezpe(,it' probl 6my".

2.) Magistrdtne pokutove bloky - ,,pouZivajri sa magistr6tne pokutov6 bloky, ktori sf univcrz6lnc
prc celir MC".

3.) l'rechod pre chodcov - ,,p6n starosta vyjadril ddvod, predo okrsk6ri stoja pri prechode pre
chodcov. Okrskdri sf len dvaja a preto nem6Zu stdt' aj na Vrandovidovej ul. a zdroved a.i pri
Skole".

4.) Cierne sklddky ,je to jedna zo z.trkladnych irloh,.f e to problematick6, vytvdrajir sa hlavnc pod
lesom Malych Karpdt. Kolegyia, ktor6 odchddza mala tieto dierne skl6dky na starost'.
BohuZiaf, bude sa musief hfadat' adekv6tne rieienie zairu.l'o je vSetko".

Starosta dal slovo pdnovi nadporudikovi JanZovr (zdstupca St6tnej policie):
Nadporr"rdik pin JanZo pod'akoval za slovo. Oznftmil, Ze kontaktnou osobou jc kolega pdn Moj Zii -

okrsk6r, ktory bude spolupracovat' s MU. ,,Probl6m v Lamadi ja vidfm zo strany St6tnej policie s tou
dopravou, ti jc v5ade. Sf tu rozsiahle chatove oblasti, kdc sa zdrLujfi bezdomovci. Za predchhdzajucc
volebne obdobie bolo to ist6. Bola vynika.iirca spolupr6ca. Hliadky sir pl6novand pomaly skoro kaZdy
druh;f deri. SnaZime sa hliadky zabezpe(it' hlavne pri tyohto chatovyoh oblastiach a poslednir dobu pri
obchodnych domoch ako je LIDL kvdli krddeZiam. Pri byvalom Studenidovi smerom na kremat<iriurn
je to ot6zka financii, ale keby sa dal kruhovy objazd je v5etko vyrie5en6".
O predloZcne.i situadne.f spr6ve dal p6n starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, lng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovd, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jar-rySkov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr, Rendta Ocilkov6
Pro t i : 0
Zdri.al saz 0
Nchlasoval :0

K bodu 4 - Spr{va o Iinnosti kontrol6ra za rok20l0
Starosta dal slovo kontrolorke MC Bratislava - Lamad, pani Vlaste Stankovej.
Pani kontrolcirka sa vzdala svojho fivodn6ho slova.
Starosta otvoril diskusiu.
Do diskusie sa nikto z pritomn;fch poslancov neprihl6sil.
Starosta dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.
PoZiadal ndvrhovri komisiu, aby preditala n6vrh uznesenia.
lng. DaniclValentovid CSc. predital n6vrh uznesenia.
Poiet poslancov: 9
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Zaz 9 - Arrna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizof,ovf, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marta.lany5kovd, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Renata Ocilkov6
Proti: 0
Zdrtalsaz 0
Nehlasoval :0

K bodu 5 - Vol'ba ilenov (neposlancov) komisiipriMZ
Starosta poZiadal predsedov jednotlivych komisif o ich n6vrhy.
Mgr. Mhria Imrichov6 pripomenula, Le sa zabudlo na komisiu pre nezluditel'nost' funkcii a poZiadala
o jej doplnenie. Ozrejmlla, Leje to komisia, ktor6 musi mat'minimdlne troch dlenov. V komisii pre
nezluditel'nost' funkcii je zatial' ona a JUDr. Peter Grom. Starosta vyzval Mgr. Martu JanySkovLi o je.j

n6vrh na dlena komisie. Mgr. Marta Jany5kov6 prejavila zhrqem byt' dlenom komisie pre
nezluditef nost' funkcii.
Starosta informoval, Ze o tomto ndvrhu sa bude osobitne hlasovat'na konci diskusie.
Starosta vyzval predsedov jednotliqfch komisii, aby preditali n6vrhy na dlenov.

Komisia vystavby, rizemn6ho rozvoja a regionflnej politiky:
JUDr. I)ctcr Grom podal nfvrh na dlenov komisif: predseda Ing. I'uvel lJizoit, Ing. Juruj Kvasnico,
Pavol Lipov,rlq,, Ing. Ludovft Luienii, Bc. ,Idn Mihiilik, Ing. arch. Voitech Novotny, .IUDr. .Iillia
Onclriiovii, Ing. arch. Simek, Ing. Rudot/'Strdfiava, ProJ. Ing. arch. Robert Spaiek CSc., Ing. T'ibor
Wallner, Mgr. Filip Rakils, Rc. Tomdi Droldr, Mgr. Martin.Iakilbek
Ing. Daniel Valentovid CSc. mal dopliujrici n6vrh do tejto komisie. P. poslanec navrhol p. Ing. arch.
Juraja Kertiho, ktory m6 podl'a neho vefkri z6sluhu na starom Lamadi. Navrhol ho ako d'al5ieho dlena
komisie.
JUDr. Petcr Grom uviedol ohfadne dlenstva lng. arch. Juraja Kertiho v komisii, Ze si n6vrh neosvoji
a poZiadal, aby sa zatento nfvrh hlasovalo osobitne.
Starosta inl'ormoval, Le o tomto n6vrhu sa bude osobitne hlasovat'. Odporudil, aby sa za ostatnych
navrhnutych dlenov hlasovalo ,,am blok".
Ing. Daniel Valentovid CSc. poLiadal, aby sa o kaZdom hlasovalo zvl63t', inak by to bola
diskriminircia.

Komisia pre veci socidlne, zdravotnf a bytov6:
Anna Markov6 navrhla ako dlenov soci6lnej komisie: MUDrr. .ldn Mihdlik, MUDr. Mciria Bereiovti,
PaedDr. Miroslava Floriansovd, Mgr. Dagmar Vatolikovd, Ing. Peter Morauiclgt, Mriria Jakubkovir,
Alenu Kotrabovd, Mgr Emilia Rakusovci, Boiena Suikovti, Magdallna Sujdikovci, Mgr. Zanela
Markovii
Mgr. M6ria Imrichovd uviedla, Ze by chcela byt'dlenkou soci6lnej komisie.
Anna Markovd dopisala Mgr. Mririu Imrichovf do komisie pre veci soci6lne, zdravotnd a bytov6.

Komisia bczpeinosti a Zivotn6ho prostredia:
MVDr. Pavol Cech navrhuje tlfchto dlenov do komisie pre Zivotn6 prostredie a bezpednosti: Bc.
Katarina Vrbovci, Daniela Kelemenovd, Ing. Lubomir Ohera, Ondrej I lybkj,, RNDr. Edita Karelovd,

Mgr. Monika Dobrovodskd, RNDr. Olga ErdAlyovd, Jdn Gregui, Matilda M[illerovd, Ing. Daniel

Valenlovii CSc., Franitiek Ovddek, Martin Soi(tk, Mgr. Peter Veliclgt
Ing. Gabriela Bizoiov6 vyjadrila svoi zftujem o dlenstvo v tejto komisii, nakol'ko pracuje v tejto

oblasti.
MVDr. Pavol Cech pripisal tng. Gabrielu Bizoiovri do kornisie bezpednosti a Zivotndho prostredia.

Komisia financii, podnikatel'skych aktivit a dopravy:
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Mgr. Ing. Itadoslav OlekS6k navrhol 22 dlenov ato: Luboslav AdamslE, Ing. Zita BurJinskrl, Ing. Petcr
Fillo, Viliam Kralovii, Jozef Kralovii, Ing. Juraj Rehdk, Mgr. Ofga Keltoiovd, Ing. Miloi Hor[nek,
Andrej Veresky, Ing. .Idn Guriiit, Mgr. F ilip (Jrbun, Stanislav Toboldk, Katarlnu Boskovitovii, Ing.
Kveloslavu Ondrejiikovd, Marlin Horvdth, MUDr. Patrik,lavori{k, Milan Donoval, Bc. Peter Kraiii,
Ing. Putrlciu Martincovd, Anetta Rajidkovii, Ing. Lukcis Bafiacl<y, Ludovft Vacula

Do tejto komisie sa prihl6sili aj poslanci: Ing. Daniel Valentovii CSc., Mgr. Rendta Ocilkovd, Mgr.
Mitria lrnrichovd a Mgr. Marta.lanyikov(t

Komisia pre kultriru, vol'ny ias a revitalizfciu ihrfsk:
Mgr. Marta JanySkov6 uviedla tychto dlenov komisii: Drahomira Marchalinovri, Ing. Peter Malik, Ing.
Moniku llahiikovit, Ing. Miriam Lipldkovd Kovit[ovit , Bc. Petar Krqiii, Ondrei Vlasko, Katar{na
Sluind, Mario Simoniiiovri, ,Iana Kub{kovd, Jdn Gregui
Za posf ancov: Ing. Gabriela Bizoitovd, Ing. Radoslav Oleksdk,, Anna Markovd.

Komisia pre Skolstvo a Sport:
Mgr. Mdria Imrichov6 vymenovala podpredsedu a dlenov komisie:
podpredseda PaedDr. Mgr. Rendta Ocilkovci, dlenovia komisii: Mg, Alena Petdkovit, Lydia
Algayerot,ti, ,lana Poldkovci, Ing. .Iuroslav Mrva, Mgr. Magdaldna Bugdhovd, Lenka Kyselovit, Mgr.
Katarfna Lepieiovd, Ing. Pavel Bizoit, Marek Liptovslqt, Eva Szabovd, Monika Haikovd
Anna Markov6 sa prihl6sila do komisie pre Skolstvo a Sport, nakofko je dlenkou Rady Skoly.
Mgr. M6ria Imrichov6 zaradila Annu Markovri do komisie.
Starosta ukondil diskusiu a dal o n6vrhoch hlasovat'.

Komisia pre nezluiitel'nost' funkcii
Poiet poslancov: 9
Za: 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoilov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr., Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Proti: 0
ZdrLal sa: 1 - Mgr. Marta JanySkov6
Nchlasoval :0

Komisi:r vystavby, rizemn6ho rozvoja a regionflnej politiky:
Starosta uviedol, Ze bol podany procedur6lny ndvrh na hlasovanie o kaZdom dlenovi osobitne.
Poiet poslancov: 9
Zaz 3lng. I)aniel Valentovid CSc., PaedDr., Mgr. Renfta Ocilkov6, Ing. Gabriela Bizoiov6
Proti: I - Mgr. Marta Jany5kov6,
ZdrLal sa: 5 - JUDr. Peter Grom, Mgr. M6ria lmrichov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr., Ing. Radoslav
Olek56k, Anna Markov6,
Nehlasoval: 0

Osobitn6 hlasovanie, len o ilensfve Ing. arch. Juraja Kertiho.
Poiet poslancov: 9
Zaz 4 - Ing. Daniel Valentovid CSc., PaedDr., Mgr. Ren6ta Ocilkov6, Mgr. M6ria lmrichovd, lng.
Gabriela Bizoriov6
Proti: 4 - MVDr. Pavol Cech, Mgr. Marta Jany5kov6, Mg.., Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markov6,
ZdrYzal sa: I - JUDr. Peter Grom,
Nehlasoval :0
Mgr. Imrichovd poZiadala JUDr. Groma o vyjadrenie, predo sa nestotoZnil s ndvrhom, aby bol dlenom
komisie p. Kerti.
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JUDr. Grom uviedol, Zeie to citliv6 osobn6 t6ma a pokial'bude mat'p. Kcrti zaujem. mOZe sa s nim
osobne stretnirt'a vysvetlit' si to s nim.
O ostatnych dlenoch komisie vystavby, irzemniho rozvoja a rcgioniilncj politiky dal pdn starosta
hlasovat'..am blok".

Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovf,
Mgr. Marla.iany5kov6, MVDr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Rcn6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

Komisia prc veci sociflne, zdravotnicke a bytov6:
Potet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, lng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria lmrichov6,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol iech, JUDr. Pcter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, Paedl)r.,
Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Proti: 0
Zdrtal saz 0
Nehlasoval: 0

Komisia bczpeinosti a Livotn6ho prostredia:
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. Mfria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Ceoh, JUDr. Peter Grom, Mgr. lng. Radoslav OlekS6k, PaedDr.,
Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti: 0
ZclrLal sla:0
Nehlasoval :0

Komisia financii, podnikatel'skych aktivit a dopravy:
Poiet poslancov: 9
Zaz I - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiovti, Mgr. Miiria Imrichovii,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k,
P ro t i : 0
Zdri,al sa: 1 PaedDr., Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Nehlasoval :0

Komisia pre kultriru, vol'ny ias a revitalniciu ihrisk:
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizof,ovd, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PacdDr.,
Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval :0

Komisia pre Skolsfvo a Sport:
Poiet poslancov: 9
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Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovir,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Renirta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLalsa:0
Nehlasoval: 0
Starosta povaZuj e hlasovanie za uzavrete, ukondil hlasovanie.

K bodu 6 - N{vrh Odmeilovacieho poriadku upravujrlceho odmefiovanie zfstupcu starostu,
poslancov MZ a obianov - odbornfkov p6sobiacich v odbornych komisirich MZ
Ing. Radoslav Olek56k na fvod predftal dliinok, ktory vydala tladov6 agenttira SITA (dna 09. 02.
2 0 1 1 ) .
llviedol, Zc do veta, to nezmysel:

1.) , ,Nedf sa porovn6vat'  73 poslancov s9 poslancami a neuviedli  fakt, Le od 01.01. 2011,
sfr v3etci zamestnancami obce.

2.) Nebol to Ziaden niivrh SMERU.
3.) Odkial'majLi inform6ciu, Ze MC - Lamai md na fidtoch 106 tis. €, a Le sme nezaplatili

stavebndmu tradu 22 tis. € za rok 2010? lng. Sramko mol'rli by ste vysvetlit', odkial' majri
takdto infbrm6cie zo SITA? Nakofko ja, ako predseda finandnej komisie a poslanec, takdto
inlbrnrdcie ncm6nr.- '

Starosta uviedol, Ze od neho nikto tak6to inform6cie neZiadal.
Ing. Radoslav Olek56k ostro protestoval proti postupu agentriry SITA a uviedol, Le takyto pristup robi
z16 mcno poslancom. ,,Je na hlavu postaveny cely dl6nok. Navrhu.ie, Ze sa poslanci vzda.ii svojich
platov, ak sa vzd6 aj starosta svojho platu a venuje ho MC - Lamad".
Starosta sa k n6vrhu p. Olek56ka nevyjadril.
Mgr. Imrichova uviedla: ,,odbodili sme od bodu n6vrhu odmeiovacieho poriadku. Dalej by som chcela
vediet', kto k tomuto bodu navrhol n6vrh zmien. Nedefme sa tu na strany, sme tu pre obdanov. Bola
som zvolen6 ako poslankyia MC. Som tu na to, aby som pracovala pre Lamadanov. Dost6vame
refund6ciu mzdy, predo by sa mala naSa mzda zvySovat'. Nie sri peniaze, nevidim na to d6vod. Preto sa
pytam, kto dal n6vrh na zvy5enie odmien."
Ing. Valentovid uviedol, Le zo strany Ing. Mgr. Radoslava Olek56ka sa to uZ nedh vydrLat', do pi5e do
dasopisov. lJviedol, Ze si p. Olek5dk objednal u Ing. Martincovej dl6nok, ktory hrubo zav6dza.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 sirhlasila s n6zorom p. Imrichovej , Le ani ona sa nechce delit' na strany.
Informovala, Le navrh na zvy5enie platov predloZila Mgr. Marta JanySkovd na MR a uviedla, Le by
bolo nef6r, keby si zqf5ili platy.
Mgr. Jany3kov6 uviedla: ,,n6vrh som podala v r6mci diskusie, aby sme mali taklli ist;f prijem poslanca
ako bol v tninulom roku, pretoZe tentokrdt platime odvody do zdravotnej, soci6lnej poist'ovne. Dala
som n6vrh, len aby sa to zvySilo o tieto percent6".
JUDr. Grom r.rviedol: ,,sedel som na MR, viem ako to tam prebiehalo. Musim sa zastat'kolegyne Mgr.
JanySkovcj. Ddvam na zvdLenie, di nevyhl6sit' prest6vku v rokovani, aby sa stretli predsednidky
komisii."
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 uviedla: ,,pri v5etkej fcte k Mgr. Janyikovej, podala na MR n6vrli zvylit'
odmeny predsedom komisii 233 € na 55 €".
Mgr. JanySkov6 uviedla: ,,6no, ale z6roveii som to ka'zala, aby to prepoditali. Dodnes na internete nie
je z6pisnica z MR".
JUDr. Grom dal n6vrh na preru5enie MZ a vyhl6senie prest6vky.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 sa vyjadrila, predo nie je z6pisnica z MR na internete: ,,mala som doiem, Le to
bolo sfalSovan6 od druhej navrhovatefky a preto som odmietla z6pisnicu podpisat"'.
Hlasovalo sa o prest6vke, je 9.43 hod.
Poiet poslancov: 9
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Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovii,
Mgr. Marla Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, paedDr.
Mgr. Renirta Ocilkov6
Proti: 0
Zdri,al sa: 0
Nehlasoval :0

Pokradovan ie MZ, 9. 5 6hod
MVDr. Pavol Cech a Ing. Daniel Valentovid CSc., nie sri prftomni.
Mgr. .lanySkova dala n6vrh o stiahnuti tohto bodu z rokovania.

K bodu 7 - Nfvrh na urienie platu starostu mestskej iasti Bratislava - Lamai
JUDr. Grom uviedol, Ze v d6vodovej spr6ve sri uvedend niektor6 podstatnd veci zo zftkona. KaZd6mu
starostovi prinaleLi urditlf plat, ktory je moZnd zvylit. Nie je tu poZiadavka na zvy5enie platu.
Pri5iel Ing. Daniel Valentovid CSc.
Mgr. Imrichovd sa informovala, predo sa ru5i p6vodne uznesenie, pretoZe hlasovanie o vy5ke platu
starostu prcbchlo e5te v jrini v roku 2010.
JUDr. Grom infbrmoval, Ze v tom nevidi probldm.
Pr iS ie l  MVDr.  Pavol  Cech.
O predloZenom n6vrhu dal starosta hlasovat'
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. Mdria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol eech, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, PaedDr.,
Mgr. I{cnhta Ocilkov6
Proti: 0
Zclr:zztl szt:. 0
Nehlasoval :0

K bodu 8 - Spr6va o plneni uzneseni MZ splatnych k 3.2,2011
Ing. Radoslav Olek56k a Mgr. Imrichov6 odi5li zMZ.
Starosta otvoril diskusiu.
MVDr. Cech uviedol, Le by poprosil o aktu6lnejSie infbrm6cie, ohl'adne prepojenia Dirbravky
a Lamada.
Ing. Radoslav Olek56k sa vr6til.
Starosta infonnoval, Ze kontaktoval piina starostu Dfbravky. Dalej uvieclol, i.e zajtra tj. 11.02.2011
bude stretnutie Region6lneho zdruLenia, kde bude prerokovanf tento probldm aupozornil nafakt, Le
nic sri cStc schv6len6 rozpodty. Starosta prisl'fbil priebeZni inlbrmovanie o tcjto problcmatike.
Dalej MVDr. iech uviedol ohl'adne Futbalov6ho klubu: ,,viem, Le tam toii piot,temy. PoZiadal by
som pani kontrol6rku alebo pani prednostku, ak6 je konedn6 situ6cia s financiami, ktor6 Mi poskytla
FK a aby boli dodand podklady o tom, o dom sa tu pf5e".
Mgr. lmrichov6 sa vratlla.
MVDr. Cech uviedol, Le nie je zabezpeteny trdner a ani d'alSia kateg6ria starSich Ziakov, preto
poLiadal, aby bolo nov6 vedenie FK prizvanl naMZ, aby sa mohli uvedend veci riesit'.
JUDr. Grom odpovedal MVDr. Cechovi: ,,Pokial' som spr6vne infbrmovany, v uplynulom roku sme
neposkytovali Ziadnu dot6ciu. Vstripil som do rokovania s istyfmi podnikatel'sklfmi skupinami,
u ktorych je predpoklad, le pokiaf d6jde k dobr6mu na5tudovaniu danej problematiky, tak sa moZno
podarf n6jst'urdity model, ktorli by zachrinll existenciu FK v Lamadi. Bude do toho musiet'vstupit'aj
zastupitel'stvo".
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Mgr. Imrichov6 podakovala JUDr. Gromovi a uviedla, Ze ide jar, z.a(ne sez6na a bolo by dobr6, keby
sa ziskali sponzori, aby sa dinnost'mohla spustit'v jarnej sez6ne.
JUDr. Grttnt uviedol, Ze ,, pokial' sa podari n6jst'taky model, bude to zfrchranapre lamadskyi lutbal".
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 uviedla k uzneseniu d. 14412010/V k informrlcii o plnenf povinnosti
vypl;i'vajircich z n6jomnej zmluvy t,. 212002 so spol. SABENA sporl. s.r.o. - n6vrh na urdenie bytov
pre nadobudnutie, Ze,,ked'to trv6 uLviac ako rok, di nie je potrebnd prikrodit'uZ k exekricii".
Starosta infbrmoval o rokovani s p. Fillom: ,,veri, Le do d'alSieho zastupitefstva bude zfsadne
rozhodnutie".
O predloZenom n6vrhu dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiov6, Mgr. Mdria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kovd, MVDr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, paedDr.,
Mgr. Renita Ocilkovf
Proti: 0
ZdrYzal sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 9 - Nfvrh na vstripenie do Regionflneho zdrui.enia mestskych iastf hlavn6ho mesta SR
Bratislavy
1 0 . 3 1 h
Starostzt inlbrmoval poslancov MZ apritomn;fch ohfadne vstripenia do Region6lneho zdruLema.
Ing. Mgr. Olek56k uviedol: ,ia by som pripomenul tym, do sir tu novi, predo sme vystripili z
Regionalneho zdruLenia. Region6lne zdruLente sa odchylilo od na5ich poliadaviek, ktore sme mali.
Na z6klade toho sme vystripili a ja som proti tomu, aby sme vstupovali do Region6lneho zdrulenia".
JUDI. Grom uviedol: ,,m6j osobny ndzor je, Le z Regiondlneho zdruZenia sme vystripili v r6mci
urditych vecf, ktor6 p6n poslanec teraz nadrtol. Ak som bol spr6vne infbrmovany, m6me Sancu ocl
tohto zdruZenia ziskavat'aj urditd podklady, na ktorych priprave by sme museli pracovat'. Pokial'n6m
to zjcdnoduSi pr6cu, prihovoril by som sa, aby sme na5e dlenstvo v tomto zdruLeni znovaobnovili".
Ing. Valentovid CSc. srihlasil s JUDr. Gromom.
Mgr. Imrichov6 sa infbrmovala ohl'adne jednorazovdho prfspevku. Ten pri podte obyvatefov Lamada
7015 dini sumu 210,45 €. Splftala sa, di ide o jednorazovy alebo rodny prispcvok.
Starosta ozrejmil, Le je to rodny prfspevok.
MVDr. Cech pod'akoval za slovo apovedal, 'ze nema nid proti Rcgionirlnemu zdrul.eniu, ale:
,,priznavatn nevidel som Ziadny prospesny vysledok v tom. Za pani starostky Mgr. Ol'gy Kelto5ove.j
sme prijali historicklf moment, ked' sme schvafovali Lamadskf br6nu. M6me tzv. nulty Beverly Hills,
tak to ja nazyvam. To znamen6, Le n6s dakd vel'k6 prhca, ktoni mala vo svojom programe aj JUDr.
OndriSov6. Preto som vel'mi rhd, Leje tu ako z6stupkyia mesta, aby vedela informovat' a zfroveh aby
sme ju vedeli informovat'aj my".
Mgr. Imrichovd uviedla: ,,ak som spr6vne pochopila MVDr. eecha, keby sme boli v Regioniilnom
zdruLeni, tak Lamadsk|branh nie ie?"
MVDr. iech odpovedal: ,,Nie jc"i
JUDr. Grom: ,,nemali sme inform6cie, lebo sme neboli ani dlenovia. Do budricnosti by som bol r6d,
keby r-rzis a.j p6n starosta informoval pokiaf sa zfdastni tak6hoto sedenia. M6j n6zor z<>sti- a zatial'
rovnaky".
Starosta odovzdal vedenie zasadnutia MZ.lUDr. Gromovi, aby mohol reagovat'.
Starosta uviedol: ,,zajtra bude Region6lne zdruLenie, bude sa rokovat' a.i o prcrozdelenf, moZno pre
niekoho malych peiazi, ale kaLdttjedna stotina percenta, ktor6 sa podari vyrokovat' argumentmi, tak
sir to vel'ki tisice. Bol som na rokovanie prizvany ako nedlen, nemal som pr6vo hlasovat"'.
Ing. Mgr. OlekS6k uviedol: ,,toIo zdrtLenie mestsklfch dasti - aki m6 vlastne vyznam? Aky mri vzt'ah
z hl'adiska lilasovania aprhv, schval'ovania, prerozdelenia finandnych prostriedkov medzi MC? Pokiaf
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viem, o konednom n6vrhu hlasujri mestskf poslanci, vy m6Zete d6vat' nejaki n6vrhy. Je to absurdnd, do
ste tu povedali, vy chcete tvrdit', Ze to do sa dohodnri starostovia, musia to mestski poslanci schv6lit'?,,
Starosta informoval'. ,,P6fl poslanec je to tak, ak Regiondlne zdruLenie dohodne nejakd to percento na
prerozdelenie, tak viidSinou mestski poslanci to akceptujir. Ked' sa zmenia tieto disla, tak prfdu nove
reakcie, treba zobrat'do fvahy pripomienky vefklfch mestsk;1ich dasti.,.
Anna Markovd sa informovala ohl'adne uvedendho fdaja o podte obyvatel'ov.
Starosta inlbrmoval,Leidaj o podte obyvatel'ov je aktu6lny k31.12.2010.
JUDr. Ondri3ovf podala inform6cie zo zasadnutia Mestskeho zastupitel'stva o prerozclelenf
podielovych dani: ,,zatial'sa knidomu nedospelo, materi6l pred dvomi tyZdnami na zastupitcl'stvo
nebol ani prcdloZeny mestskym poslancom. V podstate bol v rivode stiahnut;1i z rokovania , zatlal'nie.le
e5te nid".
JUDI. Grom vracia vedenie zasadnutia MZ starostovi.
O prcdloZenom nfvrhu dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:5 - Jl.JDr. I)eter Grom, Ing. Daniel Valentovid CSc., PaedDr., Mgr. Ren6ta Ocilkov6, Mgr. M6ria
Imrichov6, Ing. Gabriela Bizoiov6
Proti: 4 - MVDI. Pavol eech, Marta Jany5kov6, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markov6,
Zdrilnl sa: 0
Nehlasoval :0

K bodu l0 - Stanovisko k nfvrhu dodatku Statritu hlavn6ho mesta SR Bratislavy
Starosta bez rivodndho slova otvoril diskusiu.
Do diskr-rsie sa nikto nezapojil.
Starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. Mdria lmrichov6,
Mgr. Marta.IanySkovd, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, paedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti:  0
Zdrial sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu I I - Pl:in iinnosti miestneho kontrol6ra na l. polrok 2011
Starosta otvoril diskusiu.
Ing. Valcntovid uviedol, Le m6 k tomuto bodu n6vrh na doplnenie. PoZiadal p. kontrolorku, aby
preverila spr6vnost' pouZivania motorovych vozidiel podl'a platnej legislativy za cele obdobie roku
2 0 1 0 .
Ing. Olek56k uviedol: ,,poprosil by som potom za obdobie od vzniku MC. pretoZe vefmi dobre vieme,
ako sa robilo za starostovania Ing. Petra Sramka. Mohli by sme dat'potom aj preverif telef-6ny, ktor6
boli vyLrZivan6 na sluZobn6 tidely a poprosil by som pani kontrol6rku, aby sa venovala kontrole MlJ, di
sri v5etky faktriry, v5etky verejn6 obstardvania, prijmy, vydavky. Myslim si, Ze sa to takto robilo aj za
predch6dzaj [rce volebn6 obdobie".
PaedDr. Mgr. Ocilkovd poliadala p, kontrol6rku, aby urobila kontrolu financovania rekon5trukcie
budov MS. na Heyrovskeho ul., MS na Malokarpatskom n6m., a rekonStrukcie novej budovy po
b;fvalej VIIB banke, v5etko, do sa konalo za predchhdzajuce volebnd obdobie od roku 2006 do roku
2010.



JUDr. (]rom uviedol, Ze urdit6 doplnenia majf zmysel a poprosil o skonkrctizovanic jeclnotlivych
poZiadaviek.
Ing. Valcntovid sfhlasil s JUDr. Gromom a povedal, 2e Ing. Mgr. Olek56k chcc zbytodnou robotou
zamestnat'MlJ.
Anna Markov6 sa informovala ohl'adne archiv6cie dokladov.
Ing. Mgr. OlekS6k povedal, Ze on MU nezahlcuje, len roziiril a doplnil obdobie ohl'adne motorovych
vozidiel.
Mgr. Inrrichovd uviedla, Lc p. kontrol6rka by mala pod6vat' vykazy o dcrpani financii v pisornnej
podobe.
P. Stankovd infbrmovala, Le vSetky predloZeni body dinnosti kontrol6rky vypl;f vaju zo zftkona.
Spr6vu o kontrole pouZivania motorovfch vozidiel urobi, pokial' budir v archive knihy jdzd a knihy
evidencie spotreby. Dalej uviedla, Le na kontrole prijmov a vydavkov uZ spolupracuje s ridtovnidkou,
ktorri prcpltica faktriry. P. kontrol6rka povedala, Le kontrolu financovania rekon5trukcic MS vyhotovi.
Dalej uviedla, Ze kontrolu financovania rekon5trukcie byvalej banky VUB urobila v minulom roku. p.
kontrol<irka uviedla, Ze derpanie flnancii by mala dodat'pani ridtovnidka alebo ekon6mka.
Anna Markov6 navrhla kvarl6lny vystup financii.

Nfvrh pl6nu kontrolnej iinnosti, kontroklrky Mi Bratislava - Lamai na I. polrok 20ll
s pripomienkami:

l. Kontrola platoveho zaradeniapracovnfkov MU
2. Kontrola n6kladov nazimn:,u fdrZbu v obdobi 2010 - 2011
3. Kontrola. splnenia opatreni prijatllich na niipravu nedostatkov zistenych n6slednou kontrolou

v zS, H,lS. S-t.
4. Kontrola dodrZiavania VZN 112005 o poskytovani dot6cii zrozpodtu MC Bratislava - Lamad

mimovlfdnym organiz6cifm za obdobie roku 2010.
5. Kontrola dodrZiavania VZN 112007 o poskytovani jednorazovej soci6lnej d6vky soci6lne

odk6zanym obdanom za obdobie roku 2010.
6. Odbornd stanovisko k n6vrhu zf:eredneho ridtu zarok 2010 Me BA - Lamad.
7. Skontrolovat' preverenie sprdvnosti pouZivania motorovych vozidiel od roku 1990 v zmysle

platne.j legislatfvy (kniha j6zd, evidencia spotreby PH pohonnfch hm6t).
8. Kontrola financovania rekon5trukcie budov MS na Malokarpatskom n{m., MS na

Heyrovsk6ho ul., a trhovisko pred budovou M0.

Starosta inlbrmoval o pozmeiiujfcom ndvrhu Ing. Mgr. Olek5dka a o doplneni navrhu lng.
Valentovidom CSc.
Hlasovanie o pozmeiujricom nfvrhu, aby kontrola motorovych vozidiel bola vykonani od roku
1990.
Poiet poslancov: 9
Za: 7 - Anna Markov6, Ing. Gabriela Bizofiov6, Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr. Marta Jany5kovd,
MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k
Proti: 0
Zdrtal sa: 2 - Ing. Daniel Valentovid CSc., PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Nehlasoval: 0
Bod dfslo 7) bude od roku 1990.

Kontrola financovania rekon5trukcie budov MS na Malokarpatskom n{m., MS na
Heyrovsk6ho ul.o a trhoviska pred budovou MU
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiovzi, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marla Jany5kov6, MVDr. Pavol Cech, JUDI. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Msr. Rendta Ocilkov6
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Pro t i : 0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

O celkovom nfvrhu kontrolnej iinnosti kontrol6rky na I. polrok
Poiet poslancov:
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaeclDr.,
Mgr. Renfta Ocilkovd
Pro t i : 0
ZdrLal sa:0
Nehlasoval: 0
Ing. Mgr. Olek56k poZiadal, aby si pani kontrol6rka pozrela, do bolo naformulovand a do bolo
schv6lend.

K bodu 12 - Nrivrh rfmcovdho pl:inu iinnosti MR a MZ na 1. polrok 2011
Starostzr informoval ohl'adne navrhnutych zmien z MR k terminom zasadnutia MR a MZ na l. polrok
2011. MIt odporudila t ieto terminy zasadnutia MR: 03.03.,20.04., a09.06. aMZ: 17.03.,05.05., a
23 .06 . .
Starosta ozrejmil, Letermin22.09. m6len informatfvny charakter, nakol'ko sateraz schval'uje len prvy
polrok zasadnuti.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 uviedla, Le 17 .03.je zasadnutie mestskej rady.
Starosta uviedol, Ze sa dohodne s JUDr. Gromom, Ze rivod MZ preberie za neho.
Ing. Mgr. Olek-56k poznamenal, Le zasadnutie miestneho zastupitel'stva je prednejSie ako zasadnutie
mestskej rady. Dalej uviedol, Lebyval| starostka dtwalavZdy prednost'miestnemu zastupitel'stvu.
Starosta uviedol, pokial' bude v prvych bodoch rozpodet mesta, bude len na tvode a potom pride na
miestne zastupitel'stvo.

Prehl'ad tcrminov zasadnuti Mestskej rady a zastupitel'stva a Miestnej rady a zastupitel'stva:

terminy
zasadnutia
Mestskej rady
v roku 201 1

20.01.,  10.02.,17.03.,14.04.,12.05.,  16.06.,  07.07.,31.09.,  14.09.,13.10.,  10.11.,
01.12.

terminy
zasadnutia
Mestsk6ho
zastupitel'stva
v roku 2011

27.01.,24.02.,31.03.,29.04' ,26.05.,30.06.,29.09.,27.10.,24.11.,15.12.

nfvrh terminov
zasadnutia
Micstnci rady v I.
polroku 20ll

24.03.,09.06.

3.3. ,20.4. ,9.6.

ndvrh termfnov
zasadnutia
Miestneho
zastupitelostva v I.
nolroku 2011

07.04 . ,23 .06 .

17 .3., 5.5., 23.6., 22.9.

O predloZenom n6vrhu dal p6n starosta hlasovat'.
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Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta JanySkov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Proti: 0
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval:0

P6n starosta vyhldsi l  15min. prest6vku. Cas I l :11 hod.
Starosta ukondil prest6vku a vyhl6sil pokradovanie v rokovani. Cas 1 1:28 hod.

K bodu l3 - Sprfva o preberani agendy starostu a prednostu
Starosta dal slovo p. kontrol6rke.
Kontroltirka informovala o stave finandnfch prostriedkov, ktord boli na irdte a o neuhradenych
faktfrach. ktor6 sri uveden6 vmateri6ly. Uviedla, Le: ,,to bol stav k17.I2.2010, nakol'ko MZ
boIo20.12.2010, takZe sme nemohli dat' konedny stav k20.12.2010, dovtedy stihli prist' d'alSie
financie a ncuhraden6 faktriry. Zvylil sa stav financii na irdte, ale zvy5il sa aj stav neuhradenych
faktfr".
Ing. Mgr. Olek56k uviedol, Le je rdd, Ze kontrol6rka poopravila tento d6tum, ale bez ohl'adu na to, di to
je k 17.12.2010 alebo 20.12.2010 v nadviiznosti na to do, hovorila aj tladov6 agenttira SITA, Ze nie ie
pravda to, do sa Siri po Lamadi, ako bola nula na fdtoch, ako boli vybielend fdty a v5etky srivislosti
okolo toho, a.j zru5enia Silvestra a pod.. Jednoznadne to preukazuie,le ten stav financii je taklf, akf .ic.
Dalej uvicdol: ,,vSetci dobre vieme, Le je kriza, treba si predovSetkym pozriet' akyi koeflcient mal
Lamac v roku 2010, kcdy bol mestsky poslanec p6n Ing. Sramko. aky koeficient schvflili mestski
poslanci, ked'vykony mestskej dasti r6stli o 4Yo akoeficient prerozdel'ovania ndm klesol o vyie 107o
21,43 n:d1.28Yo. Na z6klade toho analyzujem predo s[ zostatky na bankovych ridtoch takd aako
k tomu do51o. Taklc zostatky na bankovlfch ridtoch sfr preto aj tak6, pretoZe mestski poslanci dali
znilit'koeficient 27,43 na l,28oh, do znamen| zhruba pre MC 100 tis. €. Neviem, aky sme mali
rczervny fbnd v roku 2006, smejem sa nad tym, akym sp6sobom sa odovzd6vala funkcia v r. 2006,
ked' boli vymazane PC, ked' boli skartovan6 faktfry a vSetky tieto veci, ved si pozrite vypovede
zamestnancov, vypovede p. Majerdika, bol dokonca aj operadny program zma:zany.
Predo ste predali v decembri cennd papiere za24170 €? Horelo? K mesiacu december boli uhradene
na fdet MC MU. Predali ste tie cenn6 papiere alebo ste ich nepredali/ Fakt sa zamyslite nad Va5imi
dldnkami, ktor6 pi5ete do dasopisu Lamadan o stave rezervn6ho fondu. Zamyslite sa, kto bol Styri roky
mestskym poslancom, kto schval'oval prerozdelenie dani medzi mestsk6 dasti, a kto n6s v roku 2010
obral rrc.jakyrn sp6sobom o min. 3mil Sk z toho cl6vodu, Ze bol zni:Leny koeficient. bakuiem vel'mi
pekne".
Paedl)r. Mgr. Ocilkov6 informovala o rokovacom poriadku.
Ing. Valentovid CSc. reagoval na Ing. Mgr. Olek5dka: ,,bolo by dobrd zistit'skutodnd veci, zabudol na

tjch 70 000 mil. Ked' m6 niedo pr6vne krytie, tak sa d6 na5a mestsk6 dast' oiklbat'o dokol'vek. Som

vel'mi rhd, Lcja som za to nehlasoval".
Mgr. Imrichov6 uviedla: ,,prosim Vris, ja som nepodula, Le by p6n starosta povedal nula k financi6m,
je to n-ro.ja osobn6 prosba, prosim V6s, VaSe empatie, sympatie si ncchajte bokom ric5me to, do je na

papieri".
MVDr. ecch sfhlasil: ,,ale treba pomenovaf v skutodnosti veci, tak ako sa stali, moZno sa pride na to

a chlapsky sa niekto prizn6, akym sp6sobom bol irrad odovzdany v minulosti, ked pri5la n6stupkyia

na rirad a zbadala inform6cie v PC, Le tam skutodne neboli. Som vefmi rdd, Le pani starostka na5t'astie

takto agendu ci alej nepredala a d alej v tom nepokradovala. Urdite si viem predstavit', Ze keby som bol

na starostovskom mieste toto by som nikdy nespravil".
Starosta odovzdal vedenie zasadnutia MZ JUDI. Gromovi.
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Starosta reagoval na Ing. Olek56ka: ,, k prevedeniu cennych papierov na ridty, bolo to v zmysle
uznesenia, ktor6 ste vy schv6lili. Rezervny fond sa mdZe v priebehu roku pouZivaf a1 bez
schval'ovania zastupitel'stva, ale do konca roka tento rezervny fond sa musi vyrovnat', musi byt' v takej
vy5ke, akyi bol schv6lenlf zixered,nym tidtom z predchddzajuceho obdobia. Y ztwere(nom ridte
z predchiidzajirceho roku 2009 ste mali rezervny fbnd 130 tis. Ztoho som vychddzalja. Udtovnidky
otomto disle, Ze vraj nevedeli, doridtovali ho, aLnazdklade mojej vyzvy.Ztoho ddvodu sarobilo aj
prevedenie tych cennych papierov, aby na konci roka bola qfska rezervndho fondu, lebo ja som ho uZ
nemal akym uznesenim MZ prerokovat', komunikoval som ohl'adne toho aj s JUDr. Gromom, di
urobime nejakd mimoriadne miestne zastupitel'stvo a prijmeme nejakd uznesenie, do sa d6 e5te minrit'.
Robil som v5etko preto, aby na konci roka 3 |.12.2010 bolo na irdte viac ako je rezervny fond, aby sme
sa nemtrscli v zmysle zilkona spovedat', Ze sa tu pouZili prostriedky bez schv6lenia. K 31.12.2010 bolo
viac ako 130 tis.€ na fdtoch ako malo byt'. Je v5etko vporiadku. Na z6klade toho, Le sme ozaj
nevedeli, ak6 prijmy e5te pridu, vyzyvali sme neplatidov, platilo sa len to, kde sme mali tretiu
upomienku, aby sa ozaj nepri5lo k zl6mu stavu. Je to len vysvetlenie k tomu, do sa udialo ku konca
roka 2010. Vkontexte tohto chcem povedat', Ze to bude vyzerat'na konci roka 2011, Ze Mi miiia
ovel'a viac ako v predch6dzajucom obdobi. eo sa tyka agendy, osobne V6s, prin poslanec iech,
pozvenr na itrad si preverit', do som v5etko vymazal Moje kontakty neberiem do rivahy, predo by mal
niekto vidiet', s kym som sa streteival, PC p6na prednostu havaroval, ale centr6lne boli vSetky ddta
zdlohovand na serveroch s tym, Ze bol preform6tovany. Nikdy som na rirade nid neznidil, nem6m
Ziadnu agendu na PC -ako fradny dokument, vSetko spracov6vala vLdy sekret6rka starostu na
sekret6rskom poditadi. Uradnym dokument sa stdva, ked' je vl.tladeny, podpisany a opediatkovany.
Ziaden dokumcnt som nikdy nedal skartovaf. Chceli ste chlapskd slovo, m6te ho".
Ing. Mgr. Olek56k sa spytal: ,,diZe ste predali tie cennd papiere?".
Starosta infbrmoval, Le ich nepredal, previedli sa v zmysle platn6ho uznesenia.
Ing. Mgr. Olck56k sa spytal: ,,aky rezervny fond ste nechali v roku 2006 ked' ste odch6dzali ako
starosta z uradu? A do sa tyka toho vymaztwania na oLivenie pamtite by bolo dobr6, keby ste sa pozreli
doarchivu,kdesrivypovedezamestnancov,Le naV65 prikazvSetko vymazali.  Drifam, Levrttmci
transparentnosti zverejnite ai tie faktriry za doddvku PC, softv6ru a hardvdru, pretoZe smc ich hl'adali
na firade vel'mi intenzivne Styri roky a n6jst'sme ich nemohli".
MVDr. icch uviedol: ,,velmi r6d sa ospravedlnfm starostovi, ak jeho tvrdenia nie sf dobrd, ale je tu
Ing. Marlincov| abyval6, starostka Ofga Kelto5ov6, tak tch vyzyvam, ked' ich m6Zem poprosit', aby
uviedli, do na5li v PC, ked'pri5li na frad".
JUDI. Grom vrdtil vedenie zasadnutiaMZ starostovi.
Slovo dostala byvala starostka MC Bratislava_ Lamad Mgr. ofga Keltosovd.
Mgr. Ol'ga KeltoSovii informovala:
,,1) skutok sa stal, materiii, o ktorom hovoril p6n poslanec, bol predloZeny zastupitel'stvu po presetreni
policiou. v5ctky fidaje, ktore sme potrebovali, boli vymazan6,, dokonca boli vymazand zo servcru, ten
skutok sa stal, ti poslanci, ktori tu sedite ste mali o tom spr6vu. Dalej sa k tomuto nebudem
vyjadrovat'.
2) p6n poslanec Valentovid a p6n poslanec Olek56k, chcem upozornit', Le 12 poslancov z 73tich
poslancov tohto zastupitel'stva jednomysefne odhlasovali cenu za predaj pozemkov, Ing. Valentovid
nebol vtedy pritomnlf , (iLe vel'mi sa dudujem, Le vy otom tak zasvritene rozprdvate, pretoZe aj
poslanci za KDH, v5etci hlasovali za tu cenu. Ja si myslim, piin poslanec Valentovid, nechcite
zniLoval' moju autoritu v tomto kolektive, pretoZe nie p6n poslanec Olek56k, ale zastupitel'stvo po
viacerych rokovaniach. TakZe to nebolo ojednotnom hlasovanf, to bol proces. Avlsledok bol taky,
aky bol. Srihlas prim6tora, stidnoznalecky posudok, jednomysefn6 hlasovanie a mimochodom ten isty
proces sa opakoval aj v DNV , takLe tie v65ne by uL mohli trochu opadnirt' a nemali by ste poslancovi
Olek5dkovi pripisovat' takri d6leZitost'.
Na zaiver by som este chcela podotknft' ku koeficientom. Pan Sramko za Styri roky existovania
Regionflneho zdruZenia sa vZdy vel'k6 mestskd dasti medzi sebou dohodli, bez ohl'adu na to, di sme
boli dlcnovia alebo sme neboli dlenovia. To. do zostalo sa potom rozdelilo mcdzi 7 malfch mestskvch
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dasti, ak vy tvrdfte, Le vy ste len jeden poslanec, jeden jedinf s6m, prep6dte, ja som bola Styri roky
poslankyia hlavn6ho mesta, ja viem vefmi dobre tak ako 4 vy, Ze poslanci sri v politickl,tch kluboch.
Vy ste mohli takisto presadzovat' zfnjmy Lamada, tak ako som to robila aj ja od roku 2002 aZ do roku
2006".
MVDr. icch sa pod'akoval pani KeltoSovej.
Ing. Valcntovid CSc. mal faktickir otdzku: ,,pani Kelto5ovii srihlasim s Vami, pr6vne krytie bolo
perfektnd, nestal sa Ziaden protiz6konny din, len bol v tom Ing. Olek56k, ktory znililtfto sumu,,.
Mgr. Irnrichov6 sa informovala ohfadne PC: ,,Bolo spominand, Le chybali nejakd poditade a som
prekvapen6, Le ostatni poslanci a ja o tom nevieme, neboli sme pri tom v5etci poslanci, ked' sa hl'adali
konkrdtnc dokumenty na PC a bol pri tom len Ing. Mgr. Olek56k.,.
P6n starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta JanySkov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k, paedDr.,
Mgr. Itcnzita Ooilkov6
Pro t i : 0
ZrJr:zal sa: 0
Nehlasoval :0

K bodu 14 - Vyhodnotenie plnenia riloh akin6ho pl6nu za obdobie rokov 2007 - 2010
JUDr. Grom uviedol, Le m62e by.t'otvoren6 diskusia bez rivodndho slova.
Do diskusie sa nikto nezapojil.
Starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat,.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoriov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta JanySkov6, MVDr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek5dk, paedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkovd
Proti: 0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 15 - Z6mer a prenijmom pozemku aredlu Skoly v Mi Bratislava - Lamai
Starosta dal rivodnd slovo Ing. Bizoiovej, ktor6 predloZila tento materiill.
Ing. Bizoiov6 informovala o projekte pre deti. Tento projekt je organizovany pre deti. Nemal by byt
len pre deti, ale aj pre rodidov, seniorov. Cel6 realiz6cia projektu by mala vzniknut' za podpory
ministerstva Skolstva. Treba dat'srihlas s pren6jmom pozemku are6lu Skoly na dobu 30 rokov, suma
predstavtrje 1 €hok/m2.
Starosta otvoril diskusiu.
Ing. Mgr. OlekS6k: ,,dovolil by som si poopravit'to uznesenie na zavedenie projektu tenis do Sk6l,
zhmer m6Zeme schviilit', ale predsa 30 rokov je 30 rokov, treba to dat' do nejak6ho konceptu".
Mgr. Imrichov6 sa stotoZnila s n6vrhom p. Ing. Mgr. Olek5iika, nakofko dostali materi6l len teraz
a malo by to pre.lst'Skolskou komisiou.
Prednostka poLiadalao informdciu o spoluirdasti a o informiiciu o akii fond ide.
Ing. Bizoriovli uviedla, Le nemh presnd detaily o financovani.
JUDr. Grom povedal, le materiitl by mal prejst' cez finandnri komisiu. Prihovoril sa za to, aby sa
upravila text6cia n6vrhu uznesenia tak, aby sa zatial vypustili ridaje konkretizujirce doby a sumy.
Starosta uviedol: ,,ak si osvojite pozmeiujrici niivrh Ing. Olek56ka, m6Zeme o tomto hlasovat"'. Pani
poslankyia Ing. Bizoriovd si osvojila tento n6vrh.
P6n starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.
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Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichovd,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Ren6ta Ocilkov6
Pro t i : 0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu l6 - Nrlvrh na zmenu organizainej Struktriry Miestneho riradu Bratislava - Lamai
Starosta uviedol, Le organizadnd Struktrira bola presunut6 medzi informativne materi6ly.

K bodu 17 - Informicia o uzatvorenych zmluvfch v prechodnom obdobi bezprostredne
nasledujricom po nistupe Ing. Petra Sramka do funkcie starostu Mestskcj iasti Bratislava -

Lamai, nevyhnutnych preto, aby neprichfdzalo k ohrozeniu Zivota, zdravia a ku Skodfm na
majetku, pripade na zabezpeienie plnenia predmetu zmhiv do ukonienia verejnych srit'aZi
72:02hocl
P6n starosta podal inform6cie ohl'adne toho, do bolo nevyhnutn6 urobit'nato, aby sa MC Bratislava -

Lamad ncdostala do problemov, do sa tyka ekonomickej agendy, prdvnej a zabezpe(enia prcv6dzky
areSlu DIISPAMA. ,,V5etky tieto zmluvy boli ukondend ateda mali platnost'k31.12.2010. PredlZili
sme ich o 3 mesiace v zmysle prdvnych predpisov. V tomto obdobi je vypisan6 vyberovd konanie,
ktor6 je ai zvcrejnen6. Budete o tom informovani".
Starosta otvoril diskusiu.
Ing. Mgr. Olek5dk sa informoval ohl'adne zverejnenia vyberovdho konania. ,,Nena5iel som Ziadne
vyberovi konanie na internete, chcel by som vediet', kde je zverejnene a kto ie dlenom komisif.
PretoZc za byvaleho vedenia boli dlenovia vyberovych komisii aj poslanci. Dovol'ujem si predloZit'
n6vrh na znenie nov6ho uznesenia: uklad6 prednostke MU v r6mci transparentnosti zvereiiovat'v5etky
pnjmy a vydavky MC s presnym popisom poloZiek a stav irdtov, vZdy k posledn6mu diu mesiaca na
svojej internetovej str6nke www.lamac.sk".
Prednostka Mgr. Sedovd informovala, Le v zmysle zitkona zverejiujeme v5etky objedn6vky a faktriry
na na5ej webovej strdnke www.lamac.sk.
JUDr. Grom uviedol, Le n/rh p6na Olek56ka ide d'alej, ako n6s teraz t1a(i zftkon.,,Osobne si myslf m,
Ze by nemal byt'probl6m zverejiovat'zostatky raz za mesiac na ridtoch na na5ej webovej strfnke".
Prednostka Mgr. Sedov6 srihlasila s JUDr. Gromom.
P6n starosta uviedol k qfberovym konaniam: ,,vZdy vyzvem predsednidku poslaneck6ho klubu, aby
n6m urdili k tomu jedn6ho poslanca a budf vZdy sirdast'ou vyberov6ho konania".
Anna Markov6 preditala n6vrh na uznesenie od Ing. Olek56ka: ,,MZ ukladd prednostke MU v rdmci

transparentnosti zverejiovat' vSetky pnjmy a vydavky Me s presnym popisom poloZiek a stav ridtov,
vZdy k posledndmu diu mesiaca na svojej internetovei str6nke www.lamac.sk
Starosta sa spytal Ing. Mgr. Olek56ka, di bude stadif presny vfpis zudtov, svymazanim srikromnych
ridajov.
Ing. Mgr. Olek5ak uviedol, Le 6no.
Ing. Bizoiovf sa informovala, di boli takdto infbrm6cie uvitdzane aj minulom volebnom obdobf.
Ing. Valentovid CSc. odpovedal Ing. Bizoriovej, Le v minulom volebnom obdobf sa toto nerobilo.

JUDr. Grom uviedol, le to, o do Ing. Mgr. OlekS6k Ziada, od 1. januhra 20ll od nfs Liada rrovh

legislativa. Prednostka Mgr. Sedov6 informovala, Le zftkon sa zmenil k 01.04.2011.

Starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
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Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiova,Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marla Janyikov6, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Rcnata Ocilkovd
Pro t i : 0
Zdri,al sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 18 - Informricia o poskytovanf opatrovatel'skej sluzby za 4e 2010
Starosta bez rivodndho slova otvoril diskusiu.
Do diskusie sa nikto nezapojil.
Starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Zaz 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol iech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, paedDr.,
Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti: 0
Zdri,al sa: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 18a) - inform{cia o poite zapisanych deti do prv6ho roinika
Starosta poZiadal Mgr. Imrichovti o tivodnd slovo.
Mgr. lmrichov6 pod akovala za slovo a infbrmovala k materi6lu: ,,materral m6te pripravenlli pred
sebou. 70 detf bolo prihldsenych ztoho l5 deti md odklad, 14 deti mhzfrqem o nulty rodnik. V5etko
sri to obyvatelia s trvalym pobyom v Lamadi".
Starosta otvori l  diskusiu.
Do diskusie sa nikto nezapojil.
Starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom n6vrhu hlasovat'.

Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizofiov6, Mgr. Mfria Imrichov6,
Mgr. Marta JanySkovii, MVDr. Pavol Cech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. Reniita Ocilkov6
Proti: 0
Zdrial sa:0
Nehlasoval: 0

K bodu 19 - Inform{cia o akciich plinovanych Komisiou pre kultriru, vol'ny ias a revitaliz{ciu
ihrisk na mesiace janufr - marec 2011
Starosta dal slovo Mgr. Jany5kovej, nakofko p. Vesel6 sa nemohlo zi(asrnif MZ.
Mgr. Jany5kova uviedla, Le MZ neschval'uje technicke zabezpe(enie akcii, ale berie ich len na
vedomie, tieto materidly by sa nemali zaratovat' do MZ. Jednotliv6 akcie sri vecou komisie.
P6n starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu.
PaedDr. Mgr. Ocilkovii uviedla ohl'adne Valentinskeho vedera, Le pam poslankyia Anna Markov6 m6
e5te d'alSie mend p6rov, ktord spolu Zijt 50 a viac rokov.
Anna Markov6 informovala, Le nalla d'alSich 10 p6rov.
Mgr. Jany5kovzi uviedla, Lebola nav5tivit'penzi<in Na barine a dostala inlbrm6ciu, Ze sir tam d'allie tri
p6ry, ktord spolu Zijri viac ako 50 rokov.
Starosta uvicdol, aby infbrm6ciu o vSetklfch dalSich pdroch dorudili Mgr. Sedovej.
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Mgr. .lany3kov6 poprosila o doplnenie na pozv6nku informdciu o dase konania Valentinskeho vedera.
Mgr. Imrichov6 pripomenula, ie pani Mikletidov6 sa tento rok doZiva 101 rokov, aby sa na to
nezabudlo.
P6n starosta ukondil diskusiu a dal o predloZenom ndvrhu hlasovat'.
Poiet poslancov: 9
Za:9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. M6ria Imrichov6,
Mgr. Marta Jany5kov6, MVDr. Pavol eech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr.,
Mgr. I{eniita Ocilkovd
Proti: 0
ZdrLal saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 20 - Inform{cia o Zarad'ovacej knihe krizov6ho Stribu a odbornych jednotiek CO Mi
Bratislava - Lamai
Starosta infbrmoval pritomnych o prevzali tejto agendy. ,,Obnovili sme kontakty, spojenia
a menovanie do jednotlivfch jednotiek odbornyich jednotiek".
Starosta otvoril diskusiu.
Ing. Mgr. Olek56k poliadal o vy5krtnutie svojho mena zo zirchrannej jednotky a prieskumnej jednotky
ako prieskumnik CO.
Mgr. .lany3kov6 informovala, Ze nechce byt'dlenkou krizovcho St6bu.
Mgr. Imrichov6 navrhla namiesto seba ako n6hradnidku pani riaditel'ku MS.
Ing. Mgr. Olek56k navrhol stiahnut' tento bod z rokovania a zaradit' tento bod do jednotlivych komisii.
Starosta infbrmoval , Le tento bod sa st'ahuje a bude opzitovne zaradeny do d al5ieho MZ.

K bodu 21 - Rdzne
Starosta vyzval Ing. Mgr. Olek56ka k diskusii.
Ing. Olek5fk informoval ohfadne organizadnej Struktriry: ,,m6m aj interpel6ciu, ktor6 srivisi aj
s vyberovlfmi konaniami, ktor6 boli vyhl6sen6 na neexistujricu organizadnri Struktriru, predpoklad6m,
Le organizadnd Struktfra bude schvafovan6, ak bude schvafovan6 resp. jej zmeny v srivislosti
s rozpodtom Me".
Dalej informoval ohl'adne prerozdelenia dani medzi mestii a Mi: ,,zachytil som z mddii, Le nejaky
n6vrh bol vypracovany s tym, Le p. Bajan hovoril o tom, Le sa chce este dohadovat' na frovni
starostov resp. ako aj povedala mestsk6 poslankyia, na trovni poslaneck;fch klubov. Budem r6d
a d6vam do pozomosti, pokiaf bude n6vrh, aby sme ho v5etci poslanci dostali a mohli ho
spripomienkovat', a aby v prfpade potreby bolo zvolan6 aj operatfvnc mimoriadne zastupitel'stvo, aby
sme prijali k tomuto nd:vrhu prerozdelenie a stanovisko tak, ako sme prijimali stanoviskd niekol'ko
rokov dozadu. Aby sme neboli pasivni akoMZ, ale aktfvni".
Mgr. JanySkov6 odi5la zMZ.
P6n starosta informoval: ,,v kontexte mojich inform6cii, tak ako povedala pani mestskd poslankyiia,
zajtra by sme mali rokovat' v zmysle Statritu uZ len o tom percente nad 3Yo. V Statirte je napisan6 min.
3%. Ohtadne toho sa bude zajtrarokovat', potom to p6jde do mestskej rady apo mestskej rade, ked'uZ
bude stanovisko pred mestskym zastupitel'stvom, by sme teda zvolali mimoriadne miestne
zastupitel'stvo s t;fmto jednym bodom. Organrzadnri Struktirru som dal spracovat' podl'a existujriceho
stavu, akd je skutodn6 organizflcia na rirade. Neprid6val sa Ziaden dlovek, jedin6 vizia je na stavebni
oddelenie, pokial'by sa rieSil Zefirk, bolo by tam treba architekta".
Mgr. JanySkov6 sa vrittrlanaMZ.
Mgr. Imrichov6 informovala ohl'adne kontajnerov pred Skolou: ,,lng. Pol65 prisl'ribil, Ze sa tento k65
bude vysyp6vat'. Sfribil, Le to zariadrl s fy ASA, ale neudialo sa tak."
Starosta nrisl'r-ibil rie5enie situ6cie.
MVDr. iech uvied ol, Le m6 pripravend Styri otitzky na pani prednostku Mgr. Sedovri:



1. ,,potraviny Rema mesiac a pol trvalo, kym za(ni birrat'okn5, Liadam o nakontaktovanie sa so
spolodnost'ou Tesco, neviem si predstavit', do do mrlja tam budri robit'. Dat'inform6ciu. Ze MC
Liada, aby to bolo otvoren6, do najsk6r.

2. do je s dvojidkami a bordelom okolo nich? V akom stave je sridne pojedn6vanie a ak6 d'alsie
ziieLitostr sa tlfkajf tejto stavby?

3. di by sa dali zistit'vSetky teoretickd apr6vne aspekty toho, aby boli na lamadskych hlavnlich
t'ahoch umiestnen6 digit6lne merade. Kofko stoji takd zariadenie? Oznaduje to aj rychlost'
motorovych vozidiel ohl'adne bezpednosti premiivky. Ako poslanec to sl'ubujem, Le si na toto
posvietim a aj na dierne skl6dky.

4. navrhol by som vylepSenie webovej str6nky MC Bratisl ava - Lamad www.lama c.sk, za hodinu
som nenaiiel moje hlasovanie, chcem, aby kaLdy obyvatel'Lamada vedel, ako k.iednotlivym
bodom lilasujri jednotlivi poslanci. Aby to bolo transparentnd, navrhoval by som ce|i str6nku
o'Zivit', prerobit', ale hlavne, aby tdto str6nka bola jednoduchsia".

Mgr. Imrichov6 uviedla ohl'adne klubu d6chodcov: ,,klub d6chodcov vyuLiva Sportovy klub Na barine,
dostala som ot6zku od bedmintonistov, di sa to mOZe vyuLival aj pre bedminton? Komu to patri a ako
sa to vyuZiva?"
Ing' Mgr. Olek5dk poLiadal o infbrm6ciu o tom, kedy bola uzatvorend zmluva so spolodnost'ou
Softwis, akd sf tam podmienky a di by sa dala zaslat'v elektronickej podobe.
Mgr. Jany5kov6 uviedla, Ze dasopis Lamadan nie je rozneseny.
Redaktorka dasopisu Lamadan - Mgr. Katarfna Lepie5ovii informoval a, Le: ,,t6to situ6cia sa rieSi asi
dva roky, kaLde 2 aZ.3 mesiace sa menia l'udia na roznos, moment6lne mdme dvoch rozn6sadov pre
tento dasopis. SnaZim sa, aby dasopis Lamadan bol dorudeny vLdy vdas na riracl. Nakol'ko rirad pracuje
v piatok len do 12 hod., dasopis nemal kto prevziat'. Treba to vyriesit"'.
Mgr. Jany5kov6 poprosila o distribuovanie dasopisov priamo do schrdnok.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 informovala, Ze viidSina redakdnej rady Lamadana (Mgr. Jany5kovd, Ing. Mgr.
OlekS6k a Anna Markovrl) nedovolila zverejnit'p6novi starostovi dlSnok v Lamadanovi.
JUDr. Grom uviedol, Le: ,,zaregistroval som e-mailovri korespondenciu medzi oboma t6bonni. P6n
Sramko mi poslal na skontrolovanie svoj dl6nok. Poslal mi ho na skontrolovanie a na pripadn6
doplncnie. Opravil som to lbrebne odli5enfm pismom, tento dl6nok neupraveny p6n starosta preposlal
na redakdnr"i radu. Viem pochopit', Le z, neukonden6ho dl6nku sa to dost' t'aizko formulovalo. V tomto
zmysle ch6pem predo sa to nemohlo odpublikovat"'.
PaedDr. Mgr. Ocilkov6 uviedla, 2e: ,,do predch6dzajriceho Lamadana som chcela reagovat' na
,,surovy" dl6nok piina starostu a opravit' v dliinku gramatickd chyby. Redaktorka Lepie5ov6 ma
informovala, Le nato maju jazykovfi korektfru".
Redaktorka Lamadana Mgr. Katarina Lepie5ov6 informovala, Le'.,,dl6nok od p6na starostu pri5iel aZ v
pondelok vedet, kedy uZ i5iel dasopis do tlade. DalSia vec je to, Le Statrit je takyi, Ze koordinadny tym
rozhodujc o vSetkych dldnkoch".
Starosta uviedol, Ze chcel zverejnit' v Lamadanovi stavy ridtov.
Ing. Valentovid CSc. uviedol: ,,vieme, Ze v redakdnej rade je prevaha Olek56ka. Ja ako poslanec
m6Zem opublikovat'svoj n6zor v Lamadanovi"?
Mgr. Jany5kov6 uviedla, 'ze sa v minulosti neuverejiovali dl6nky pdnovi Ing. Hammelovi, nakol'ko
dasopis nr6 len 8 str6n.
Dal ej i nlb rmovala ohf adne zab ezp e(enia akci i.
Starosta ukondil tento bod.
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K bodu 22 -Interpelfcie poslancov
Ing. Olek56k predital interpel6ciu pre Ing. Petra Sramka, starostu mestskej dasti Bratislava - Lamad.

Znenie interpelicie v prilohe d.1

K bodu 23 - Zit 'er
Starosta MC Bratislava - Lamad sa pod'akoval poslancom a zamestnancom MU a ukondil zasadnutic

Miestneho zastupitef stva.
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Overovatelia zipisnice:

Ing. Gabriela Bizoiovd
poslanec MZMC Bratislava Lamad

MVDr. Pavol iech
poslanec MZMe Bratislava Lamad

Ing. Peter Sramko
starosta MC Bratislava Lamad

Mgr. Gabriela Sedovd
prednostka MU Bratislava- Lamad
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Zapisala: Jana Kl asovii



Interpeldcia pre Ing'  Petra Sramka starostu mestskej iast i  Brat is lava -Lamac

1' '  V t la iovine LepSia cesta pre Lamad distr ibuovanej niekolko hodin pred vofbami ste pisal io najvddSom podvode zery vtedaj iej  starostky a jej  bl izkych poslancov, ked,dna 19.4.2007pri ja l i  poslanci UZN i .67/2007 o predaj i  pozemkov za 5OO, Sk/mZ.a) Kedy ste podal i  t restne ozndmer .re pre trestnl i  din podvodu?
b) Viete'  ie za Vami ci tovand uznesenie hlaso,: lo vietkfch dvands{ pr i tomnfch poslancov,vratane piat ich poslancov za KDH?
c) spolupodielal  sa p'  Andrej  DurkovskiT, vtedajSi pr imdtor za KDH, ktorf  podpisal  sr ihlas napredaj pozemkov za SOO,_SK/m2 na tomto podvode?
d) Kde skondir  rozdier v ktrpnej cene pozemkov, ktor17 podfa vds dinf 73.g0g.500,_ sk?e) predo ste s informovanim obyvatelbv Lamada o tornto2' V tladovejsprsve srrA zo dha 20.1.2.2010 ste v sdvisrosti ,:.:,l;rTd.ji,il::J:fi J:l"t"r""osa ale ui1ial , , .  Kto, kedy a ako tento podvod uskutodni l?

3' 
i;|o,j]lilrtt: ;'#ovali 

v spolodnosti LAMAa pARK, a.s. ako clen dozornej rady od
4' 

: : : r t ' " ' t t ' t r  
a s akym platom vykondva p. tvrajerdik od svojho ndstupu na Miestny drad ai  do

5. Akl i  plat  md novd prednostka MU p. Gabriela Sedbvi i?
6'  Povaiujete za normilne, ked'  ako tvrdi te ze mestskd iast '  nemd peniaze, ie vypi iete iest 'vyberovych konanina obsadenie pracovnych miest na wtU?
7' Povaiujete za sprdvne ak ste ako lamadsl<y st ;rosta pr isperi  darom na pres vZdhorskejRys t r i r  i  a  [ -a rnadan. t 'n  s te ]  na  s i i ves t ra  nedopr ia l i  ako  s ta ros ta  an i  kapus tn icu ,  napr iek  tomu,ie ste sponzorsky dostal i  na t t i to akciu 500€? Akr,7 dar a v akej hodnote ste ako starosta MeBrat is lava - Lamai venoval i  na ples v Md Zdhorst j  aystrrcal
8 '  z iadam o  vyd fs len ie  nak ladov  na  energ ie ,  ked 'sa  v  budove M0 konar  v  u to rok  g .2 .2011 vo

;"t t : f f?: :dindch 
poslaneckri  k lub KDH, Most-Hid. povaiujete to za prejav setrenia periazi

9'  Kedy a akym sp6sobonr spolotrrost 'satkostav vyplat i  lv4d Brat is lava- Lamad Vami v roku 2003verejne prezentovan!,  dar vo vl i ike lmi l ion SK?

Brat is lava, dr ia 10.2.2011

'' 
,i(iuxU.*- (; t-1,:


